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Sídlo: Proseč pod Ještědem 135, 463 43 Proseč pod Ještědem 

Zápis z jednání Valné hromady TJ Sokola Proseč pod Ještědem 

ze dne 5. března 2023. 

• Za předsedajícího byl zvolen br. R. Šikner.  

• Od začátku schůze byla VH usnášeníschopná s nadpoloviční většinou členů TJ (45 z 86 možných).   

• V úvodu schválili členové TJ program jednání.  

• Byli schváleni jednotliví členové do komisí následovně:   
o za zapisovatele – br. S. Šéfr,  
o do mandátové komise ses. A. Hlubučková, ses. Z. Stará  st. 
o do návrhové komise br. J. Hendrych a br. P. Starý  

• Br. R. Šikner přivítal hosty: starostu obce p. Tomáše Schwarze, zástupce mysliveckého spolku p. 
Martina Škodu, zástupce souboru Horaček p. Pavla Rozkovce a dále všechny přítomné členy TJ. 

• V úvodu vystoupil starosta Obce Proseč pod Ještědem pan Tomáš Schwarz, který kladně hodnotil 
činnost členů Sokola při pořádání různých akcí pro všechny občany obce a blízkého okolí. Vyzdvihl 
zejména organizaci Dětského karnevalu a uvedl, že obec přispěje na výlet Sokola úhradou nákladů 
za dopravu autobusem.  Dále přednesl zdravici za místní myslivecký spolek br. Škoda Martin. Za 
soubor Horačky vystoupila ses. Lucie Rozkovcová. 

• Br. Šikner vyzval přítomné k uctění památky zemřelých členů TJ Ivanky Rozkovcové, Josefa 
Kamenského minutovým potleskem. Následovalo schválení programu a komisí - viz zápis 
z Usnesení VH. 

• Dále vystoupil se svou zprávou starosta TJ br. J. Starý.  Přednesl zprávu o činnosti od poslední valné 
hromady. Seznámil s průběhem všech tradičních akcí konaných TJ. Uvedl, že dne 10.6.2023 bude 
naše TJ organizovat výlet do lokality Děčínska a dále, zatím bez termínu, se plánuje pěší výlet po 
okolí (Basa + Panský lom ...). Dále starosta seznámil přítomné s pádem stromu na náš objekt 
v Borovičkách s poškozením komínu, včetně jeho opravy. Částečně finančně řešeno z pojistky 
budovy.  Oznámil, že výbor TJ připravuje stavební úpravy sokolovny v prostoru nad jevištěm, který 
by využíval soubor Horačky. Závěrem poděkoval za spolupráci všem, kteří se podíleli na společných 
akcí a zejména starostovi obce Proseč pod Ještědem za podporu TJ. 

• Jednatelka TJ ses. Zuzana Guschlová seznámila přítomné s doplňováním kroniky naší TJ. Od roku 
2009, kdy došlo k přerušení zápisů, ji doplnila již do roku 2016 a to za výrazné pomoci starosty TJ. 

• Dále vystoupil hospodář br. R. Šikner a zhodnotil činnost našeho spolku z hlediska finančního. 
Seznámil přítomné s hospodařením naší TJ za uplynulé období včetně uvedení částek na účtu a 
v pokladně. Promluvil o Sokolském sletu 2024 a v souvislosti s tím o navýšení úhrady za známky o 
100 Kč. Uvedl, že v souvislosti s navýšením úhrad za elektřinu, dojde k navýšení částek za pronájem 
sokolovny. Seznámil se způsobem úhrady za dovybavení nářadím pro cvičení s dětmi. 

• Br. J. Kamenský ml.  seznámil přítomné s pravidelnou činností u naší TJ, cvičením mužů, stolního 
tenisu a nohejbalu. Poděkoval všem cvičencům i za brigádnickou činnost. 

• Ses. D. Honová seznámila s průběhem cvičení žen a s přípravou nácviku skladeb na Sokolský slet 
v r.2024. Mohou cvičit ženy, děti a matky s dětmi. Všichni zájemci jsou „vítáni“ a mohou se přihlásit 
u sestry Honové. 

• Za kontrolní komisi vystoupila ses. Kateřina Bobková a konstatovala, že v hospodaření TJ je vše v 
pořádku.  

• Posledním bodem byla Rozprava, kde vystoupili zástupci hostů s poděkováním za spolupráci a 
starosta TJ s poděkováním starostovi obce za finanční podporu TJ. 

• Před závěrem VH schválila Usnesení VH. 

• Závěrem br. Šikner poděkoval všem za účast. 
 

V Proseči pod Ještědem, dne 6.3.2023                                                 Zapsal: br. Stanislav Šéfr                                                                

 


